
Dobrý deň,

Nedávno som bola prvýkrát v živote hospitalizovaná, a to na Vašom Gynekologicko-pôrodníckom 
oddelení. Vôbec som nevedela, čo mám čakať, ale že budem nadšená, to ma úprimne prekvapilo. 
Personál na oddelení je úžasný. Doktorky, doktori, sestričky, pani upratovačky, všetci boli strašne 
milí a pomáhali, ako sa dalo. Špeciálne by som „vypichla“ pani doktorky Darábkovú a Zboranovú a
pána doktora Chovanca, ktorí ma boli opakovane kontrolovať, čo vo mne vzbudilo veľký pocit 
bezpečia. Avšak skutočne všetci, s ktorými som prišla do kontaktu, mi poskytovali potrebné 
informácie, mohla som sa pýtať aj zrejme úplné hlúposti a trpezlivo mi vysvetľovali, ako sa veci 
majú. Cítila som sa na Vašom oddelení bezpečne a s úplnou dôverou vo všetkých, ktorí sa o mňa a 
bábätko starali. Rodiť ešte len budem, ale úprimne sa teším, že budem rodiť u Vás. Viem, že 
dieťatko bude v dobrých rukách (aspoň kým nás nepustíte domov :) ), dostanem všetky informácie a
ešte aj úsmev k tomu.

 � Ďakujeme a želáme všetko dobré


